
Møte: 
LAMU-møte FAI 

Sted: 
298B, 
Farmasibygget 

Tid: 
22.11.2022 
kl.09:00-10.30 

Møteleder:  
Solfrid Odnes 

Referent: 
Åse-Karine Fjeldheim 

Deltagere: 
Arbeidsgiverrepresentanter 
Solfrid Odnes 
Åse-Karine Fjeldheim 
Arbeidstakerrepresentanter 
Bente Amalie Breiby (LVO) 
Inger Oulie 
Tor Gjøen 

Observatør: 
Representant fra BHT; Knut Andresen, 
Representant fra EA-nedre; Andreas 
Ullsgård (vikar for Mouhammad 
Alshbib) 
 
Forfall:  
Kathrin Bjerknes, Stig Pedersen-
Bjergaard, Iuliana Johansen. 
Representant fra EA-nedre; 
Mouhammad Alshbib, 
Studentrepresentant; 
Martin Kratzsch. 
  

  
 
14-22 Godkjenning av møteinnkalling og agenda 
 Vedtak: Godkjent 
 
15-22 Referat fra forrige møte 
  Vedtak: Godkjent 
 
16-22 Orienteringssaker 

a) Avviksrapportering: Ingen kjente nye avviksmeldinger. 
 

b) Vernerunder 2022.  
Kommentar: Åse-Karine orienterte om de vernerundene som er blitt utført. 
Hovedfokuset var gamle saker som ikke er løst. Generelt sett, var det ryddet opp på 
laboratorier og kontorer siden forrige vernerunder i 2021.  

 
c) Alenearbeid på lab.  

Kommentar: Åse-Karine orienterte om at hun har fått inn mange innspill og at arbeidet 
var i gang. Forslag til rutine tas opp i neste LAMU-møte. 
 

d) Ledelsens gjennomgang. 
Kommentar: Det er en årlig gjennomgang av hvordan instituttet ivaretar HMS. Når 
rapporten er ferdigstilt, vil den bli sendt til LAMU. 
 

e) Oppsigelse av areal i 4.etg., farmasibygningen. 
Kommentar: FAI har sagt opp rom i en korridor (forberedelseslab., farmakognosi og  
laboratorium som ikke er i bruk). Det vil spare oss for ca. 500.000 kr pr. år. De resterende 

, som må utredes for dette bruket. Apotek , møte- 
og undervisningsrommene skal beholdes. Lesesalen og studentkjøkkenet er lite i bruk og 
er eksempler på areal som også må utredes for eventuell oppsigelse.  



f) Ryddedager 23. og 24.november på FAI. 
Kommentar: Kontainere er bestilt ved FAI og Gydas vei.
 

g) Energisparingstiltak. 
Kommentar: Dialog- og orienteringsmøter vil bli holdt for hvert bygg ved FAI, unntatt 
Gydas vei, hvor Statsbygg har kontrollen. Temperaturen og ventilasjonen i hvert bygg, vil 
ikke bli justert før møtet er avholdt. I mellomtiden, bør man ikke dekke til strømmen av 
varmluft ved vinduene, kartlegge laboratorier, kontorer og evt. personer med 
helseutfordringer. 
 

h) Rapport av måling av radonkonsentrasjon i inneluften i rom 047C, (BL25) (Sak 16-22h). 
Kommentar: Bakgrunnen til ny måling i rom 047C, er ved en tidligere måling, ble det 
målt over 100 Bq/m2. Målingen andre gang, viste under 100 Bq/m2. Ingen tiltak 
nødvendig. 

 
17-22 Oppfølgingssaker 

a) Støy fra nitrogenanlegg rom 340. 
Kommentar: EA har mottatt et tilbud fra firmaet, Atlas Copco som har vært på befaring. 
Siden det er tregulv og veggene ikke er lydisolerte, er det ingen garanti med mindre støy. 
Fasaden kan ikke endres.  
Vedtak: EA må utrede om anlegget kan flyttes ned til kjelleren og evt. hvilke rom som egner 
seg. Atlas Copco må være med på en ny befaring i kjelleren. 
 

b) Vinduer i ZEB-bygget.  
Kommentar: Vinduskarmene er blitt vasket, men nytt vann har kommet inn.  
Vedtak: Vinduene må byttes.  

 
18-22 Bruk av BHT i 2023 

Går . Ønsker innspill på behov for neste år. Planen er vedlagt 
(Sak 18-22).  
Kommentar: Møte om  er bestemt. BHT bistår blant annet med 
rådgivning, veiledning og studentkurs mot vold og trusler. Handlingsplanen er dessuten førende 
for BHT i 2023. 
Vedtak: Har man forslag eller savner noe i , er det fint om man sender inn 
en melding om dette før møtet.  

 
19-22   Møteplan for LAMU våren 2023 

Kommentar: Det planlegges 2-3 møter i vårsemesteret.  
Vedtak: Det første møtet settes opp i januar/februar.  

 
20-22 Eventuelt 

   Flytting til Livsvitenskapsbygget. 
          Kommentar: Offisielt flytteår, er 2026. Flyttingen vil skje trinnvis; 3 flytteperioder over et helt       
          år. Innredningen er foreløpig satt på vent, siden ventilasjonen er det mest prekære.   

 
 
 


